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Mieszkancy naszego miasta zwracajq uwage na fakt, ze pragnEc skorzystai
z pomocy Poradni Pedagogiczno-Psychologicznej, musz4 dlugo oczekiwad na wizytq
i badania. Dlatego tez proszq o rozwazenie mozliwo5ci zwiqkszenia liczby etat6w
w Poradni, by postawienie odpowiedniej diagnozy trwalo kr6cej niz dotychczas.
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